
ПРОТОКОЛ 

першого засідання Громадської ради при Чернігівській 

облдержадміністрації 

  

м. Чернігів, зала № 1 ОДА      24 квітня 2019 року 

 

ПРИСУТНІ: 96 членів Громадської ради при Чернігівській облдержадміністрації, 

керівник апарату облдержадміністрації Соломаха І., директор Департаменту 

інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю облдержадміністрації 

Слезко І.І., представники ІГС. 

ВІДСУТНІ: 40 членів Громадської ради при облдержадміністрації: 

Авдієнко В.М., Бабіч О.М., Брічев О.М., Гальперин С.М., Гуляй М.В., 

Дорхін В.Г., Заїка Ю.А., Капара В.І., Карасьова Л.В., Кирилюк А.В., 

Клименко С.М., Корж О.О., Корнієно О.І., Крот С.О., Кузьменков В.Ф., 

Куліда С.М., Лозовий Ю.О., Навоцький П.В., Назаренко В.І., Насурлаєв Д.Р., 

Панченко Олег Григорович, Панченко Олександр Григорович, Подласий М.А., 

Полонский В.І., Прокопович П.Г., Рус А.Б., Русанов Ю.А., Самосват В.О., 

Середа Д.О., Смоляр Я.Л., Соломаха С.В., Солонець Ю.Ю., Сташко Б.В., 

Терещенко Т.М., Турбіль І.В., Фоміна Л.О., Шестоперова В.Ю., Шкурат О.В., 

Щокіна В.М., Ясенчук О.А.  

Лічильна комісія: Мошко В.І., Абакумов Д.М., Базар О.В., Волощук Р.О., 

Здор С.О. 

 

Відкрила засідання та вела засідання до обрання голови Громадської ради 

представник робочої групи з підготовки першого засідання Громадської ради, 

представник Громадської організації «Чернігівська Дія» Проскуріна Н.П. 

 

Порядок денний 

1. Обрання голови Громадської ради при облдержадміністрації. 

2. Щодо виконання функцій секретаря Громадської ради. 

3. Затвердження бланку Громадської ради при облдержадміністрації. 

4. Створення робочої групи з підготовки другого засідання Громадської 

ради (проектів Положення та Регламенту роботи Громадської ради при 

облдержадміністрації; формування комітетів). 

5. Різне. 

 

 

СЛУХАЛИ:  

Проскуріна Н.П.  Повідомила, що 17 квітня відбулось засідання робочої групи з 

підготовки першого засідання Громадської ради, яке уповноважило її відкрити  

зібрання. На засіданні присутні 95 члена Громадської ради. Запропонувала обрати 

головуючого засідання, який буде вести засідання до обрання голови Громадської 

ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» — 95. 

ВИРІШИЛИ: обрати головуючим засідання Проскуріну Н.П. 
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СЛУХАЛИ:  

Проскуріна Н.П. :Запропонувала підтримати порядок денний засідання, проект 

якого підготовлено робочою групою з підготовки першого засідання Громадської 

ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» — 95. 

ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний першого засідання Громадської ради. 

 

1. Обрання голови Громадської ради при облдержадміністрації. 

 

СЛУХАЛИ:  

Проскуріна Н.П. :Запропонувала визначитись щодо порядку голосування при 

обранні голови Громадської ради. Повідомила, що пропозиція робочої групи з 

підготовки першого засідання Громадської ради — обирати голову Громадської 

ради таємним голосуванням, бюлетенями для голосування, розданими під час 

реєстрації. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за» — 57, «проти» — 17, «утримались» —  3. 

ВИРІШИЛИ: обирати голову Громадської ради таємним голосуванням, 

бюлетенями для голосування, які роздані членам Громадської ради під час 

реєстрації. В бюлетень необхідно вписати прізвище кандидата. Переможцем 

визначається той кандидат, який набрав більшість голосів від присутніх на 

засіданні.  

 

СЛУХАЛИ: 

Гривко С. Пояснив причину запізнення на засідання та попросив включити його 

до списку присутніх на  засіданні.   

ГОЛОСУВАЛИ: «за» — 95. 

 

ВИРІШИЛИ: долучити Гривка С. до списку присутніх на засіданні. Взяти до 

відома, що загальна кількість присутніх на засіданні членів Громадської ради 96 

осіб. 

 
СЛУХАЛИ:  

Проскуріна Н.П.: Запропонувала надавати пропозиції щодо кандидатуи на 

посаду голови Громадської ради. Повідомила, що висунуто дві кандидатури: 

Москаленка І.І. та  Родимченка С.В. Запропонувала визначитись щодо доцільності 

виступів кандидатів.  

ГОЛОСУВАЛИ: «за» — 61. 

ВИРІШИЛИ: заслухати виступи кандидатів на посаду голови Громадської ради. 

 

СЛУХАЛИ: 

Москаленко І.І.: Громадська рада минулого складу, яку він очолював провела 10 

засідань, 14 засідань  за «круглим столом», 15 засідань президії, надавала 

пропозиції до проектів рішень облдержадміністрації з низки питань. Бачить своє 

головне завдання в об’єднанні зусиль членів Громадської ради, уникненні 
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конфліктів, підтримці ініціатив членів Громадської ради та продовженні 

напрямів роботи, розпочатих  попереднім складом Громадської ради.  

ВИСТУПИЛИ: Демиденко В.Ю. 

 

СЛУХАЛИ: 

Родимченко С.В.: Повідомив, що обирався до трьох складів Громадської ради, у 

2017 – лютому 2019 роках очолював комітет. Захист інформаційного простору 

області бачить як один з пріоритетних напрямків роботи Громадської ради. З 2014 

року займається волонтерською діяльністю. 

 

ВИСТУПИЛИ: Демиденко В.Ю., Бондарєв О., Антошин В. 

 

СЛУХАЛИ: 

Проскуріна Н.П.: Запропонувала вписати в бюлетені прізвище кандидата на 

посаду голови Громадської ради та вкинути бюлетень до скриньки для 

голосування.   

ГОЛОСУВАЛИ: 

«за» Москаленка І.І.— «за» — 58,  

«за» Родимченка В.С. — 34; 

 «не дійсні» — 1; 

«утримався» —1. 

ВИРІШИЛИ:  

Обрати головою Громадської ради Москаленка І.І. 

 

2. Щодо виконання функцій секретаря Громадської ради. 

 

СЛУХАЛИ: 

Москаленко І.І.: Запропонував звернутися до голови облдержадміністрації з 

проханням покласти обов’язки секретаря Громадської ради на працівника 

Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю 

облдержадміністрації.  

ГОЛОСУВАЛИ: «за» — одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: звернутися до голови облдержадміністрації з проханням покласти 

обов’язки секретаря на працівника Департаменту інформаційної діяльності та 

комунікацій з громадськістю облдержадміністрації. 

 

 

3. Затвердження бланку Громадської ради при облдержадміністрації. 

 

СЛУХАЛИ: 

Москаленко І.І.: Запропонував обговорити проект бланку Громадської ради, 

який запропонувала робоча група з підготовки першого засідання Громадської 

ради. 
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ВИСТУПИЛИ: Антошин В.Л., Демиденко В.Ю., Пась В.І. Волощук Р.О., 

Лепявко С.А., Осадців І.В., Москаленко І.І., Соломаха І.Г., Ушкевич І.В., 

Пролскуріна Н.П. 

Москаленко І.І.: Констатував, що надійшли дві пропозиції: затвердити банк 

Громадської ради без зображення Державного Герба України  та з зображенням 

Державного Герба України. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

бланк без зображення Державного Герба України «за» — 26; 

бланк з зображенням Державного Герба України «за» — 45. 

ВИРІШИЛИ: рішення не прийнято. 

 

4. Створення робочої групи з підготовки другого засідання 

Громадської ради (проектів Положення та Регламенту роботи Громадської 

ради при облдержадміністрації; формування комітетів). 

 

СЛУХАЛИ: 

Москаленко І.І.: Запропонувала створити робочу групу, не обмежуючи її 

кількісного складу. Окреслив її завдання: підготувати проекти Положення про 

Громадську раду при облдержадміністрації, Регламенту роботи Громадської ради 

та пропозиції щодо комітетів Громадської ради. Члени Громадської ради після 

ознайомлення з напрямками роботи структурних підрозділів 

облдержадміністрації мають визначитись щодо входження до відповідних 

комітетів Громадської ради. 

ВИСТУПИЛИ: Антошин В.Л., Москаленко І.І., Демиденко В.Ю. 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» — одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: створити робочу групу у складі 12 осіб, а саме: 

Жимолостнової С.К., Проскуріної Н.П., Марченка В.Л.,  Мошка В.В., 

Родимченка В.В., Седячко В.М.,  Кириченка В.В., Кохан Н.Ф., Ушкевича І.В.,  

Романова М.М. Хроленка О.В. та голови Громадської ради Москаленка І.І.. 

Розіслати всім членам Громадської ради Положення Громадської ради при 

облдержадміністрації та Регламент Громадської ради при облдержадміністрації 

минулого складу для внесення зауважень та пропозицій. Членам Громадської 

ради розпочати процес зі створення комітетів.  

 

5. Різне. 

 

СЛУХАЛИ: 

Ягодовський К.І.: Запропонував Громадській раді підтримати звернення до 

Чернігівського міського голови В. Атрошенка щодо реконструкції Красної площі. 

ВИСТУПИЛИ: Лепявко С.А., Седячко В.М., Бондарєв О.А., Антошин В.Л., 

Волощук Р.О., Москаленко І.І., Демиденко В.Ю., Проскуріна Н.П. 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» — одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: підтримати звернення до Чернігівського міського голови 

В. Атрошенка щодо реконструкції Красної площі, доопрацювавши щодо питання  
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вимоги до бруківки з метою забезпечення доступності площі для осіб з 

інвалідністю.  

 

 

 

 

Голова Громадської ради     Ігор Москаленко  

 

 

Секретар         Валентина Сапон 

 

 


